
 
 
 
 

Møteprotokoll 
 
 
 

Utvalg: Utvalg for strategi og drift 
Møtested: Ørland rådhus (Bjugn), Kopparn 
Dato: 13.08.2020 
Tid: 09:00 – 13:50 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Ogne Undertun Leder AP 
Finn Olav Odde Nestleder SP 
Gunnhild Tettli Medlem AP 
Laila Iren Veie Medlem SP 
Roy Hellan Hoøen Medlem SP 
Anne Margrethe Bjørnerud Medlem H 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Knut Morten Ring MEDL AP 

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Vigdis Rønsholm Furunes Knut Morten Ring AP 

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Emil Raaen Kommunedirektør 
Anne M. Standahl Møtesekretær 
Ådne Røkkum Enhetsleder havbruk 
Tom Myrvold Ordfører 

 
 

Merknader: 
Innkalling godkjent. 
Sakliste godkjent med følgende merknader: 

 Finn Olav Odde (SP) – ber om orienteringer rundt flere saker: 
o Varsling på ordfører 
o Grøntvedt Nutri 
o Bredbåndsutbygging 
o Myran Park 
o Klage om bråk omsorgsboliger 

 Gunnhild Tettli (AP) – ber om orientering om  
o Sponsormidler Ørland Arena 
o Beboer Meldalsveien 

 Anne Bjørnerud (H) ber om at spørsmål bør komme på saklista ved innkalling av møte 
 Ogne Undertun innvilget permisjon fra kl. 1310 og Finn Olav Odde overtok som møteleder 



Saksnr Innhold Lukket 

PS 20/35 Saksgang kommunalt næringsfond som følge av covid-
19 utbrudd 

 

 
 
Bedriftsbesøk:  
Startet med bedriftsbesøk, oppmøte Grøndtvedt Pelagic kl. 0900  
 
Orienteringer: 
 Orientering om prosessen med kystsoneplan ved Jan Christer Torvik fra Arcon Prosjekt AS 
 
 Varsling på ordfører 

o Sak fra media i sommer, ønsker info fra kommunedirektøren 
o Fulgt opp av nøytral part/advokat på vegne av kommunen 
o Utformet rapport i tråd med reglement og advokatens anbefaling er fulgt 
o Saken anses ferdig fra administrasjonen 
o Rapporten sendes utvalgets medlemmer og ev. diskuteres i neste møte 
o Høyre ber om at personalsaker ikke gjøres til gjenstand for politisk behandling i Ørland 

kommune 
 

 Grøntvedt Nutri - status 
o Flere omfattende saker og dispensasjonssaker som pågår 
o Det bør utarbeides ny reguleringsplan som tar høyde for utvikling i området. Daglig leder for 

GP AS uttrykte også et ønske om ny regulering av området til utvalget på bedriftsbesøket i 
forkant. 

 
 Bredbåndsutbygging 

o Gikk det klart fram av kommunestyrets vedtak at områdene Skavdal, Austråt og Dalabakken 
var prioritert? 

o Ber om at saken blir tatt opp igjen i neste kommunestyremøte. 
 

 Myran Park 
o Ønsker å få satt saken på sakskartet 
o Avventer til kommunalsjef Thomas Engen er tilbake fra ferie 

 
 Klage om bråk omsorgsboliger 

o Saken sjekkes til neste møte 
 
 Sponsormidler Ørland Arena 

o Mangler innbetaling på 1 mill. 
o Saken sjekkes til neste møte 

 
 Beboer Meldalsveien 

o Det ble orientert om hvor saken står 
o Privatrettslig tvist mellom beboer og Forsvarsbygg 

 
 Kommunedirektøren orienterte om koronasituasjonen: 

o Oppblomstring av smitte i landet, men ingen påvist med smitte i Ørland kommune 
o Oppdatert informasjon på hjemmesiden ang. testing 
o Må ta forhåndsregler ved å følge smittevernet i forhold til avstand, håndhygiene og holde 

seg hjemme hvis man er syk 
o Har hatt beredskapsmøter og ops-møter gjennom hele sommeren 



o Bør vi pålegge bedrifter som har utenlandske arbeidere å teste? Må diskuteres med 
smittevernlegen 
 

 Kommunedirektøren orienterte om et forskningsprosjekt med bygningsintegrerte solceller. Kommer 
sak til kommunestyret 27. august. 

 
 
 
 

PS 20/35 Saksgang kommunalt næringsfond som følge av covid-19 utbrudd 

Saksprotokoll i Utvalg for strategi og drift - 13.08.2020  
 
Behandling: 
 
Votering  
Kommunedirektørens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
«Utvalg for næring, arbeid og kultur» behandler og innstiller innkomne søknader til «kommunalt 
næringsfond som følge av covid-19 utbrudd» for «fondsstyre for næringsfondet og RDA-midler». 
 
 
 


